
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljø- og fødevareministeren

Dato: 18. oktober 2016

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 89
Ministeren bedes kommentere artiklen ”Skal det være voldsommere før der
sker noget?” i Frederiksborg Amtsavis 14. oktober 2016 om en virksomheds
kemikalieudslip, herunder hvad ministeren kan oplyse om forureningen med
sundheds- og miljøskadelige stoffer gennem luften fra denne type virksomhed
generelt og specielt for DeNova på baggrund af oplysningerne i artiklen, om at
naboer ofte ser tydelig aflejring af støv på deres haveborde m.v., og at det så-
ledes må antages at virksomheden belaster omgivelserne gennem luften?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Trine Torp (SF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Trine.Torp@ft.dk og til
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Pia Adelsteen
formand
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